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plans de fábrica i estructura dels serveis a llarg piaç 
i la seva realització en etapas d'acord amb l'expansió 
que es vaigi produint. 

No hem d'oblidar que aquests plans no poden ser 
projectats en tota la seva extensió, fins que no hi hagi 
un pía d'Urbanisme definitiu i aprovat, ja que sense 
aquest antecedent seria totalment improcedent la rea-
lització de cap obra nova, i podria passar que resultes 
inadéquat a la vista del pía d'Urbanisme aprovat, i per 
tant l'haver fet unes despeses totalment inútiis. 

Ara bé, sobre el que és Tactual ease urbà, en el que 
afecta a neteja, desaigües, circulació, pares, iHuminació 
etc., té d'ésser objecte no sois de manteniment, sinó 
de mülora, i per això el Consistori ho atén, gestiona i 
obté deis Organismes Provincials, Entitats de Crédit, 
i els propis de la Corporació, les quantitats que 11 
permetin el poder així fer-ho. Això, com pot compren-
dre, és una fundó de base, de les que competeixen a 
tots Ajuntament. 

7 —Cap problema. La Corporació actual la formen on-
ze persones, de dlferents edats, condició social, sexe, 
idees politiques i quantes altres diferències pot vos-
tè suposar, però amb dos nexes que ens uneixen, que 
són el primer el nostre amor a Sant Feliu de Codines 
que està per damunt de tot, i el segon, sentit comú. 
Amb aquest bagatge es pot estudiar, canviar punts 
de vista i tot quant vostè vulgui. La raó i el bon fer 
sempre s'imposen. 

Repetelxo que hi ha interés comú i interés en que 
el gran bénéficiât siguí Sant Feliu de Codines. 

8 —Com a persona que s'exigeix molt, i per tant amb 
ambició, mal estic satisfet. Sempre es pot aconseguir 
més, sempre es pot fer millor, sempre hi ha un mi-
llor a aconseguir. En el cas concret de Sant Feliu de 
Codines, encara no pot enronar-se de consecucions de 
plans a curt, mig i llarg plaç. Bé si, el pia que es 
va proposar el Consistori de liquidar els saldos deu-
tors que apareixien d'exercicis anteriors al 19 d'abril 
de 1979, data en la que va prendre posició Tactual 
Ajuntament i que al 31 de Desembre de 1979 foren 
totalment saldats sense cap mena d'ajut per part de 
ningú, amb Túnic esforç, i crec bona administració mu-
nicipal. 

Concretant, la Corporació municipal de Sant Feliu 
de Codines no té acreedors, sols algun saldo que li 
deuen i que possiblement tingui que posar-se a fallits, 
per haver desaparegut el deutor o haver-se extingit, la 
persona jurídica; tot això provinent d'exercicis ante-
riors al 19 d'abril de 1979. 

Actualment la situació financera és bona. Les par-
tides d'ingressos 1 despeses están perfectament pro-
gramades 1 ateses en els plaços fixats en els compro-
misos contrets prèviament al formalitzar-se les peti-
cions 0 encàrrecs. 

9 —Referent a això que em pregunta, no sóc jo qui 
li pot respondre. Són eis meus veïns qui tenen la pa-
raula. Ells són ei jurat i ells sóns eis que tenen de qua-
lificar la meva actuació. I al seu veredicto em someto 
amb la seguretat de que sempre és just. 

10 —A aquest respecte tinc de dir-li que sols porto 
9 mesos d'actuació com a Batlle i em falta per com-
plir el meu mandat 3 anys i 3 mesos. Quan arribi la 
data d'expiració del meu mandat, és el pöble de Sant 
Feliu de Codines qui té el dret d'exigir-me comptes de 
la meva actuació. Sera llavors Thora de la verltat o de 
Texamen i posterior qualifícació, i d'aquesta dependrà 
tot. Sóc un universitari acostumat ais examens î opo-
sicions i per tant penso en el curs següent quan he 
aprovat l'anterior. No pensar així és divagar I divagar 
és perdre el temps, i jo no perdo el temps. No va 
amb la meva persona. 

JAUME VALLS I BASSA 
Santa Eulalia de Ronçana 

1 —Ja abans de les eleccions havia pensât , — - . w w • l u v i u pciiaax QUP • 
jo sortia elegit batlle donarla prioritat ais conflictes 
banístics. El nostre poblé no està del tot fet mail'-
però s'ha d'anar en molt en compte si no el voi 
destrossar. L'anarquia urbanistica que es va provo 
fa anys, no pot de cap manera continuar. Hern de bf̂ ^ 
car un planejament de pöble on puguin conjugar-se 
masia, l'urbanització, els nuclis urban;s Indus amb pe. 

llgu-
que 

molta cura perqué resuiti coherent i possible."" 

tits tallerets artesanais i donant cabuda també a af^ 
nés industries. Com que és la tercera temptativa a " 
es fa per resoldre aquests problèmes hem de 

2 —No hi ha hagut cap dificultat en presentar i com 
provar els estats de comptes municipals. No vol T 
això que anem molt bé de diners. Dirla que tenlm S! 
comptes clars i els calalxos nets. 

3 —Ja t'he dit a la primera pregunta que m'has fet 
que cal un treball molt serios i laboriós per donar 
Sta. Eulalia un planejament urbanístic: Malgrat tot es 
pot trobar i s'ha d'aconseguir una figura urbanístira 
adequada. " 

4 —Les associacions de veïns no han presentat pas 
massa problèmes. Si volgués fer una crítica de com 
s'han plantejat eis, diguem-ne punts conflictius, et di-
ria que són, en la majoria dels casos, poc objectius 
Potser amb un exemple m'entendràs millor; jo dirla 
que «eis arbres no eis hi deixen veure el bosc», j a 
mi em passa al revés; «el bosc no em deixa veure 
eis arbres». 

5 —A nivell d'escoles tenim resolt el Parvulari (pre-
escolar] i la E.G.B, en quan a quantitat Si parlem de 
la qualitat de Tensenyament et diré que sempre és 
millorable i per tant s'ha d'anar avançant. Fa falta una 
guardería i d'una manera prioritaria ens cal un centre 
d'ensenyament mitjà (BUP i FP). Aquest centre s'ha ini-
ciat a nivell de contactes i parlades per posar-lo en 
marxa mancomunadament Sigues, Riells, Sta. Eulàlia i 
LIiçà de Munt. 

A nivell cultural s'han de fer més actes populars i 
culturáis, ja que a més d'enriquir humanament a tot-
hom, facilita la relació entre el pöble. Aquesta par-
cella crec que fins ara no ha estât suficientment atesa, 
La Comissió de Cultura n'és molt conscient. 

6 —Tot està a mitges; dintre les normes de planeja-
ment ho anirem configurant i ordenant. Són soluclons 
a plaç mig i llarg la majoria. 

7 —^Tota comunitat té algunes dificultáis, el nostre 
consistori no pot pas ser una excepció. Petites coses 
van dividir el consistori, això no voi pas dir que tío 
podem fer camí. Estic convençut qué tots cerquein 
el bé del poblé i per tant fàcilment ens posarem d'a-
cord. Hem de conscienciar-nos tots de qué les consig-
nes de partit no poden mai perjudicar a la comunitat 

8 —No es pot estar totalment satisfet del programa 
que hom planteja; si així ho fes quedarla apoltronat. 
Sempre ha de moure'ns un afany de superado. 

9 —Segurament que trobaríem diversitat de criteris, 
Encara que sembll immodèstia, majoritàriament vull 
creure que valoren el treball que portem a terme, mal-
grat no veure-se'n momentàniament eis résultats. 

10 —Ni espero ni penso ser reelegit. Deixaré, diguem-
ne, la política per dedicar-me més a la familia. A ni-
vell de consciéncia crec que hauré complert amb un 
deure que com a ciutadà i cristià tenia vers el poblê  
Per altra banda hem de donar pas a noves persones 
que amb saba nova donaran més vitalitat al nostre po-
blé. 
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